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 Az alakuló küldöttgyűlés utáni nyár végi hetek viszonylag eseménytelenül teltek, első 

koordinátori feladatom a szakos levlisták létrehozás, illetve gólya e-mail címekkel való feltöltése volt.  

A Gólyanyúzba a szakos cikket megírtam és időben elküldtem a főszerkesztőnek. 

  

 08.24-08.30. - 28. Geo-Bio Gólyatábor 

Az idei Bódvarákó Gólyatáborban csapatvezetőként vettem részt. A 4 környezettanos mentor 4 

különböző csapatba került, az ő csapataikban 3-5 környezettanos gólya volt. Szakos napon kb. 15 

környezettanos gólya volt jelen a táborban. Koordinátorként az egyetemvezetés köszöntői után a 

többi tisztségviselővel együtt bemutatkoztam a gólyáknak (hangom hiányában némi segítséggel), 

majd a saját gólyáinkkal, mentorokkal ismerkedős, névtanulós és csapatépítő játékokat játszottunk. A 

lent lévő gólyák aktívan részt vettek a szakos programokon, meghallgatták Weiszburg Tamás 

előadását, illetve kérdéseket tettek fel az őket érdeklő dogokról, aktív résztvevői voltak a napnak.  

 A mentorokról panaszt nem hallottam a tábor folyamán, mindegyikük helytállt a tábor 

elejétől a végéig. Gere Kálmán főmentor többször beszélgetett velük a tábor ideje alatt, amennyire 

én tudom senkinek semmi komoly problémája nem adódott, ami jó.  

 

 Még a Gólyatáborban beszéltem Weiszburg Tamással illetve Márialigeti Károllyal a 

mikrobiológia kurzussal kapcsolatban - mely tárgy a 2010-től kezdett hallgatók tantervében az őszi 

félévben szerepel, azonban idén egy Kari Tanács határozat után átkerült a tavaszi félévre – hogy ha 

van olyan hallgató aki ez miatt nem tudna most félévkor végezni, az jelentkezzen. Egy ilyen hallgató 

jelentkezett, ezt közvetítettem Weiszburg Tanárúrnak is. 

 

 Regisztrációs hét 

A mentorcsoportok a regisztrációs hét kezdetére elkészültek. Mivel neveket nem kaptunk az e-mail 

címekhez, ezért a mentorok a táborban lent lévő gólyáiktól elkérték az elérhetőségeiket, ez alapján 

be tudtam őket osztani a saját mentorukhoz, a többiek pedig véletlenszerűen kerültek valamelyik 

mentorhoz. A gólyák a beiratkozás napján a felvételi eljárás során megadott e-mail címeik alapján egy 

táblázatból ki tudták keresni a mentorukat, egyből meg is ismerkedtek velük, ők ellenőrizték a 

papírjaikat, és onnantól kezdve ők vigyáztak rájuk. A pótfelvételi eljárás során felvételt nyert 

hallgatókat a helyszínen osztottam be. A tanáris gólyák mind Visnovitz Mártonnál vannak, illetve 

Gere Kálmán néhány gólyával kevesebbet kapott, mint a többiek, hiszen főmentorként van némi 

plusz feladata, illetve ő vállalta, hogy az MSc-s elsőéveseknek is segítségére lesz szükség esetén.  

A regisztrációs hét a mesterszakosok beiratkozásával kezdődött hétfő reggel, ezt a szakról Kálmánnal 

ketten bonyolítottuk le, sikeresen. Kedden írták meg a kritériumteszteket a környezettanosok 

fizikából, kémiából és matematikából. Bár előzetesen többen is jelezték, hogy mivel esélytelennek 

tartják, hogy sikeres legyen, inkább el sem jönnek, végül nem volt nagy létszámhiány az elsősökből. 

Szerdán reggel iratkoztak be a BSc-s hallgatók, nagy probléma nem volt a beiratkozás során – néhány 

hiány, amit a későbbiekben pótoltak a TO-n. A dékáni kézfogón viszonylag kevesen vettek részt, 

előtte azonban sort tudtak keríteni a mentorok a körbevezetésre (2-2 mentorcsoport egyben), 

kézfogó után pedig minden gólya visszaért a találkozási pontra, majd a mentorokkal együtt felvették 



a tárgyaikat a LOVI-ban. Szerda este lévén, hogy a környezettanos gólyáknak nincs több 

kötelezettségük a héten, Környezettanos gólyatalálkozót tartottunk, melyet ismerkedős játékokkal 

kezdtek szintén 2-2 mentorcsoportra osztva, majd együtt leültünk nagy kört alkotva a „B épületben” 

és Visnovitz Márton gitározott, Bérces Bence szájharmonikázott, a gólyák pedig énekeltek. A részt 

vevők meglehetősen sokáig maradtak és a visszajelzések alapján jól is érezték magukat. 

Csütörtökön és pénteken a tanárisok beiratkozása és kritérium tesztjei voltak, ezeken a napokon 

Visnovitz Márton volt csak jelen a szakról, ezúton is köszönöm a segítségét. A beiratkozáson 

probléma nem volt, viszont a kritériumteszten a gólyák ugyan maradéktalanul megjelentek, oktató 

azonban nem volt. Amennyire én tudom, következő hét péntek délutánra találtak mindenkinek 

megfelelő időpontot a pótlásra. 

Összességében sikeres regisztrációs hetet zártunk környezettanos vonatkozásban, ezúton is 

köszönöm minden mentornak és segítőnek fáradhatatlan munkáját! 

 

 09.05. Szakterületi Csoport ülést tartottunk, az erről készült jegyzőkönyvet időben kiküldtem 

a levelezőlistára, az archívumban amennyire én tudom, bárki megtekintheti. 

 Az iktatásokkal kapcsolatban van egy kis elmaradásom, de már beszéltem Ágoston Dóra 

titkárkisasszonnyal és elmagyarázta amit nem tudtam, így hamarosan pótolni fogom.   

 

 09.17. Bódvarákó értékelő megbeszélésen vettem részt, ahol szakos dolgokról ugyan nem 

igazán volt szó, de ha lett volna hozzá tudtam volna szólni.  

 

 09.19. Környezettanos gólyaavató 

Idén a Földrajz- és Földtudományi szakterülettel együtt szerveztük meg a gólyaavatót. Az este 

afterpartyja volt egyben egy barátságbuli, erről beszámolót később olvashattok. Az avató 17 órakor 

kezdődött először csapatépítéssel, majd sorversennyel a Campuson. Egy állomás (Bódvarákó) közös 

volt a földesekkel, ezen kívül 5, összesen 6 állomáson vettek részt a gólyák. A verseny után az északi 

épület előtt közös eskütétel követezett, így minden résztvevő most már teljes jogú környtanosnak 

vallhatja magát. Az eskütétel és a nyeremények kiosztása után együtt mentük el a SOTE Klubba, a 

barátságbulira. 

 

A hallgatóktól hozzám beérkező kéréseket maradéktalanul megválaszoltam, illetve egy úttal 

felkerestem a TO-t előzetes időpont egyeztetés után, és összegyűjtöttem a hallgatók azon kérdéseit, 

melyek nem kifejezetten személyes jellegűek de régóta nem kaptak rá választ és megkérdeztem, 

majd továbbítottam az illetékeseknek. A fogadóórám időpontját a kért időpont után ugyan de 

kiírtam, viszont az elsőt sajnos nem tudtam megtartani az avató előkészületei miatt – ezt e-mailben 

jeleztem. Az időpontja utólagos tárgyfelvétel és órarend változás miatt változni fog. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérdés/hozzászólás esetén keress bátran e-mailben, 

vagy telefonon! 
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